
POSTPENSJONISTENES
LANDSFORBUND
AVDELING ROMERIKE/GLAMDAL

ARSM0TE HOLDT PA SANNGRUND KAFE TIRSDAG 2.3.1999 KL.1200
Av 29 pameldte deltagere m0tte 22.

SAKLISTE:

1. Apning
2. Referater
3. Regnskap
4. Arsberetning
5. Valg

Eventuelt/medlemsverving

Ad 1: Leder 0nsket gamle og nye medlemmer hjertelig velkommen til
arsmotet. Innkallingen til arsm0tet ble godkjent. Han ba
ellers om at punktene 2 og 4 i saklisten ble byttet om, da
dette er mer korrekt rekkef01ge. Saklisten ble godkjent,
og leder erklaerte arsm0tet for lovlig satt.
M0tet valgte Age Aasvangen og Thora Igland til h.h.v. m0te-
leder og sekretaer.

Ad 2: Leder tok for seg arsberetningen punkt for punkt og den ble
enstemmig godkjent.

Ad 3: Regnskapet ble delt ut pa arsrti0tet og ble referert av leder.
Likesa oppgaven over "Reisekassen". Enstemmighet om at den
f0res over til var postgirokonto.
TURID NERGAARD bemerket be!0pet for gevinster/bokhandl.satt
opp mot inntekt av aresalget og mente kanskje at det ikke ga
den store gevinsten. Kasserer splittet opp be!0pet og det
kom frem at gevinstkj0pet var pa kr. 809.-.
ERIK PEDERSEN mente at om inntektene ikke var de belt store.
burde vi beholde ordningen. Det er spenning knyttet til
trekningen som er vel verd a ta med seg.
SVEIN MJ0EN ber om at tilskuddsbe!0pet blir spesifisert,slik
at.vi kan se hvor bel0pene kommer fra. Han mente ogsa at
det pa regnskapsblanketten blir notert hva vi har av behold-
ning av frimerkeklipp. Dette representerer en stor verdi for
foreningen.
LAILA ENGEBRETSEN mente at -diverseposten b0r splittes opp.
For0vrig ble regnskape.t enstemmig godkjent.

Ad 4: Landsm0te holdes 15.-18.junl 1999. Forslag ma veere vart sty-
• re Iheride innen 10.mars sa vi far behandlet disse innen fris-

ten som Forbudet har satt- 15,mars. ,
Leder foreslar at vi pr0ver oss med 2 utsendinger til lands-
m0tet, fordi vi na har sa mange flere medlemmer. Gar det sa
gar det. • ''
'Organisasjonsutvalget har lagt frem forslag til Iandsm0tet
med punkter vi har vsert innom flere ganger. Vart styre har
svart pa .Landsf.orbundets henvendelse i brev av 12.01.99.

Dette er saker som kommer opp p& Landsm0tet
Fors'laget om at arskontingenten skal vaere tilnaermet lik over
hele-.landet er et 0mtalig sp0rsmal mente OLAV HOLMEN. Han me-
nte at den. .ikke burde vaere fastlast. Alle bes lutninger' b.0.r.
ikke' fratas oss. vi ma vente a se hva Landsmcotet be-stemmer

. . . - ogsa i .denne saken.



Rundskriv fra Norsk Pensjonistforbund har kommet. Kompen-
diet er kopiert opp til evt.interesserte.

Reisevirksomhet-r
Tilbud om deltagelse i Nordisk parturnering i bridge.
Pensjonistkurs/treff i Danmark.
Reisevirksomhet pa Lolland - brosjyrer er tilgjengelige.

Selv legger vi frem et forslag til tur til Rottneros og Mar-
backa (26.5?). Det var absolutt interesse for denne turen
og i forbindelse med innbydelsen til neste medlemsmote vil
fullstendig konsept med bindende pamelding til turen bli
sendt med.
5.4.89 ble foreningen var stiftet. Tiarsjubileet foreslas
markert pa m0tet 4.5. med en bedre middag. Vi vil ogsa in-
vitere gjester blant dem som var med a stifte fortagenet.
Kanskje lokalpressen kan vaere interessert??
Primerkerivingen har gatt sa det suser. All aere til klip-
perne/riverne. Dessverre blir det mindre og mindre rivevare
a fa tak i.
Fotos fra julemgtet pa Skiphelle var hengt opp til beskuelse.
Neste julem0tet pa Colour Line??
Kontaktpersoner forslas oppnevnt for Nedre Romerike og 0vre
ROmerike. Personene kan bl.a. koordinere kj0ring til/fra
m0tene, evt.ordne med utgangspunkter for reiser,etc.
Julehilsener er mottatt fra og sendt til pensjonistforenin-
gene rundt om i landet.

Ad 5: Valgkomiteen la frem forslag til nytt styre. Riktignok sto
ikke leder, sekretaer eller kasserer pa valg, men de ble klap-
pet inn likevel.

F01gende ble tillitsvalgt:

Leder: Age Aasvangen
Sekretasr: Thora Igland
Kasserer: Bent Hylle
l.vararepr: Einar Finnbraten
2.vararepr: Laila Engebretsen
3.vararepr: Bj0rg Braten

Klippekomite Bjarne D01vik (leder)
Marit Mj0en
Sigrid Sigstad

. l.vararepr: Laila D01vik
2.vararepr: Svein Mj0en
3.vararepr: Martin Sigstad

Utsending til
Iandsm0te Age Aasvangen

Einar Finnbraten
l.vararepr. Bent Hylle
2.vararepr: Bjarne D01vik

Revisorer: Thorbj0rn Martinsen
Bjarne D01vik

Valgkomite: Holm Henriksen . .
Astrid Gulbrandsen
Sigrid Sigstad

Kontaktperson: Bj0rg Braten for Nedre Romerike
Laila Engebretsen for 0vre Romerike



Det ble litt diskusjon om punktet i vedtektene som sier.
at 0nsket om kontinuitet skal iakttas.
SVEIN MJ0EN palegger styret ci ta vedtektene ad notam og
supplere vare valg.

Til slutt ble takkekort fra Svein Mj0en lest opp. Han
mottok hilsen til sin 80 arsdag fra foreningen. En stor
plate deilig sjokolade var vedlagt til utlodningen var.

Arsm0tet sluttet kl.1415.

Etter arsm0tet samlet vi oss rundt punktet Eventuelt.

1) I januar sendte vi ut 191 medlemsvervebrev. Resultatet hit-
til er 56 nye medlemmer.
Ellers far vi tilsendt lister fra sentralt hold med oppgave
over hvem som begynner pa pens jonisttilvaerelsen. De som
h0rer til vart omrade blir raskt tilskrevet.

2) Vi foretok en rask presentasjon av oss selv i og med at
det er en del nye medlemmer som har m0tt i dag.

3) LAILA ENGEBRETSEN etterlyser vedtekter- for foreningen.

OLAV HOLMEN foreslo a vente med ny utsendelse til de nye ved-
tektene blir vedtatt pa Landsm0tet i juni. Deretter vil de
som er valgt til tillitsverv fa tilsendt et eksemplar.

Aresalget avsluttet m0tet og det kom inn kr. 925.-

Deretter gikk vi til bords til en bedre middag med rensdyrstek
og karamellpudding. Et smakelig maltid som EINAR FINNBRATEN
takket pent for.

Hjemreise i 16 tiden.

For styret

Thora Igland
sekreteer


